
 
 

 

 

Zápis 22. zasedání Regionální stálé konference Moravskoslezského kraje 

 

Den konání: 29. února 2024 

Místo: Hotel Imperial, Ostrava 

Účastníci konference: 50 účastníků (viz prezenční listina – příloha č. 2)  

- členové RSK MSK: 23 

- hosté: 20 

- sekretariát RSK: 3 
- hosté online: 4 

 

 

Předseda Regionální stálé konference Moravskoslezského kraje (dále jen „RSK MSK“),  

hejtman Jan Krkoška, přivítal všechny přítomné členy a zahájil 22. zasedání RSK MSK úvodním 

slovem.  

Předseda RSK MSK přivítal nového stálého hosta RSK MSK, zástupce Czechinvestu pana Lukáše 

Karase.  

Předseda RSK MSK informoval o přítomnosti 22 členů RSK MSK s hlasovacím právem  

(z celkového počtu 26 členů) a konstatoval tak její usnášeníschopnost. Na úvod se sešlo  

22 členů s hlasovacím právem, jeden člen dorazil až v průběhu jednání. 

Bod programu: Schválení programu jednání  

Předseda RSK MSK představil návrh programu 22. zasedání RSK MSK. Upozornil, že sekretariát 

RSK MSK obdržel dva podněty k bodu projednávání strategického projektu CirkArena. Podněty 

budou zařazeny v daném bodě.  

Program (viz níže) byl přítomnými členy jednomyslně schválen.  

Program: 

1. Aktuální informace k OP Spravedlivá transformace 

2. Projednání strategického projektu TRAUTOM – Kompetence pro 21. století 

3. Projednání strategického projektu CirkArena 

4. Představení aktualizace strategického rámce RESTART 

5. Různé 

6. Závěr 

 



 
 

 

 

Bod programu: Aktuální informace k OP Spravedlivá transformace 

Předseda RSK MSK předal slovo paní Radaně Leistner Kratochvílové, ředitelce odboru podpory 

transformace na nízkouhlíkovou ekonomiku, MŽP ČR, která se k jednání připojila online. Paní 

ředitelka členy RSK MSK informovala o tom, že v Moravskoslezském kraji bylo podáno všech 

13 strategických projektů do realizační výzvy. Výzva byla ukončena ke dni 31.12.2023. Dále 

členy RSK MSK seznámila s harmonogramem projednávání strategických projektů a se stavem 

připravovaných výzev. K vystoupení nebyly žádné dotazy. 

Předseda RSK MSK poděkoval paní ředitelce za prezentaci a dal hlasovat  

o následujícím stanovisku: 

Stanovisko č. 1/22/2024:  

Rozšířená Regionální stálá konference MSK: 

bere na vědomí informace k aktuálnímu vývoji výzev v MSK v rámci OP Spravedlivá 
transformace 

PRO: 22 

PROTI: 0 

ZDRŽEL SE HLASOVÁNÍ: 0 

Stanovisko č. 1/22/2024 bylo přijato. 

 

Bod programu: Projednání strategického projektu TRAUTOM – Kompetence pro 21.století 

Předseda RSK MSK předal slovo panu Ivovi Marcinovi, řediteli Sekce strategie Fondu a 

mezinárodní spolupráce, SFŽP, který se rovněž připojil k jednání online formou. Ivo Marcin se 

věnoval krátce zhodnocení projektu TRAUTOM. Konstatoval, že projekt obdržel doporučující 

stanovisko s jednou výhradou, a to nutností provést evaluaci pokroku v polovině řešení 

projektu. Pan Marcin rovněž ocenil, že nositel projektu před podáním intenzivně konzultoval 

se SFŽP, a konečné stanovisko fondu je proto téměř bez výhrad.  

Předseda RSK MSK poděkoval za vystoupení a předal slovo hlavnímu řešiteli projektu 

TRAUTOM panu Martinovi Navrátilovi, řediteli MS Paktu zaměstnanosti. Ten se věnoval 

představení projektu po obsahové stránce. Uvedl, že partnery projektu jsou VŠB–Technická 

univerzita Ostrava a Autoklastr. Hlavní vizí projektu je vytvořit udržitelný systém podpory pro 

firemní a celoživotní vzdělávání. Uvedl, že hlavní ekonomická transformace regionu nejvíce 

dopadne na sektory, kde je vysoký podíl lidí s maturitou nebo výučním listem. 



 
 

 

 

Projekt se proto zaměřuje především na tato transformující se odvětví: Energetika, Ocelářství 

a výroba kovů, Automotive a v širším slova smyslu výroba dopravních prostředků. Dále 

seznámil členy RSK MSK s aktuální strukturou zaměstnanosti v daných sektorech hospodářství 

v MSK. Projekt se bude opírat o širokou regionální spolupráci, ale zároveň je zapojen do sítě 

mezinárodních organizací, jako je například evropská organizace Automotive Skills Alliance 

nebo Steel University. Mezi cíle projektu patří vytvořit znalostní bázi v oblasti rozvoje 

kompetencí a nových pracovních pozic, nabídnout provázaný soubor služeb a dotačních 

schémat pro rozvoj firemního vzdělávání (podpora upskillingu a reskillingu), vybudovat zázemí 

a poskytovat poradenské služby pro občany z MSK a prostřednictvím kampaně představit nové 

příležitosti a novou image profesí.   

Dále se ujal slova pan Libor Dobeš za Autoklastr. Uvedl hlavní megatrendy v automobilovém 

průmyslu a uvedl je do souvislostí s realizací projektu TRAUTOM. Zdůraznil, že v MSK nemáme 

jen tzv. montovny, ale celou řadu firem automobilového průmyslu, které mají špičkový vývoj 

a výzkum. Na závěr ještě krátce online vystoupil pan Jakub Štolfa z VŠB–TUO, který je 

předsedou zmíněné Automotive Skills Alliance. Představil webové stránky dovednosti-msk.cz 

a vyzdvihl důležitost problematiky transformace automobilového sektoru i na EU úrovni.  

Nositel projektu k uvedené výhradě uvedl, že ji akceptuje a s evaluací pokroku v polovině 

řešení projektu počítá. 

Předseda RSK MSK poděkoval a vyhlásil krátkou pauzu pro formulaci stanoviska. 

Po přestávce došlo ke hlasování o následujícím stanovisku: 

Stanovisko č. 2/22/2024:  

Rozšířená Regionální stálá konference MSK: 

a. bere na vědomí Shrnutí a finální stanovisko Meziresortní expertní skupiny. 
b. souhlasí s navrženým postupem MES pro provedení evaluace projektu týkající se 

pokroku projektu v polovině řešení.   
c. doporučuje strategický projekt TRAUTOM k realizaci bez výhrad.  

PRO: 22 

PROTI: 0 

ZDRŽEL SE HLASOVÁNÍ: 0 

VZTAH K PROJEKTU: 5 

Stanovisko č. 2/22/2024 bylo přijato. 

 



 
 

 

 

Bod programu: Projednání strategického projektu CirkArena 

Předseda RSK MSK poděkoval za hlasování a předal slovo zástupcům projektu CirkArena. Slova 

se ujal pan Jakub Švrček, zástupce společnosti Materiálový a metalurgický výzkum s.r.o. 

(MMV). Hned na úvod uvedl hlavní vizi projektu, kterou je snížení produkce odpadů 

v Moravskoslezském kraji a potažmo v celé ČR a revitalizace nevyužívaného brownfieldu. 

Moravskoslezský kraj je spolu s Jihomoravským největší producentem odpadu ze všech krajů 

ČR (v přepočtu objemu odpadů na obyvatele), a taktéž patří mezi kraje s největší koncentrací 

brownfieldů. Při plánování projektu bylo vycházeno ze strategických dokumentů na evropské, 

národní, ale i krajské úrovni, především z Plánu spravedlivé územní transformace, ze Strategie 

rozvoje MSK pro období 2019–2027, Regionální inovační strategie 2021–2027  

a Transformačního plánu MSK. 

CirkArena je nové plánované výzkumně-vývojové centrum pro cirkulární ekonomiku, 

soustřeďující excelentní výzkumné týmy a potřebnou infrastrukturu do jednoho centra 

kompetencí s pracovišti v Třinci a Ostravě do systému národních referenčních laboratoří. 

CirkArena se zaměří na výzkum a vývoj v těchto oblastech: průmyslový odpad (specifický pro 

MSK), bioodpady, stavební odpady. 

Členové RSK MSK zhlédli také video o projektu o vizuální proměně bývalého stadionu na 

excelentní pracoviště pro vědu a výzkum.  Následně se slova ujal pan profesor Jozef Vlček 

(ředitel pro výzkum MMV a hlavní koordinátor výzkumných aktivit členů konsorcia)  

a pohovořil o celém konsorciu spolupracujících institucí v rámci projektu, z nichž řada má 

mezinárodní renomé. Na závěr ještě krátce představil rozpočet a finanční udržitelnost 

projektu pan Martin Duda (zástupce partnera projektu, VŠB TUO). Projekt počítá ve fázi 

udržitelnosti s významným podílem příjmů z aplikační sféry, jelikož však tyto příjmy budou 

zejména z nehospodářské činnosti centra, není zde riziko nedovolené veřejné podpory. Jakub 

Švrček prezentaci projektu zakončil konstatováním, že projekt přispěje nejen k lepší image 

kraje, ale zejména umožní realizovat hlavní transformační cíle OP ST a naplní tak i cíle širší 

strategie SMARAGD a vytvoří tak podmínky pro rozvoj zcela nové, výzkumně vývojové oblasti. 

Předseda RSK MSK poděkoval za vystoupení a předal slovo opět panu řediteli Marcinovi, SFŽP. 

Zástupce SFŽP přednesl celkem 5 výhrad k projektu a oznámil, že projekt obdržel 

nedoporučující stanovisko (1 člen MES hlasoval pro, 2 členové MES hlasovali proti) 

Výhrada č.1: Není prokázána nezbytnost nové infrastruktury v plánovaném rozsahu 

▪ naddimenzovaný rozsah projektu představuje klíčové riziko pro následnou 

udržitelnost celé investice nebo riziko z pohledu správně zvolené formy podpory 

▪ „načasování“ realizace v plném rozsahu již od počátku projektu (bez prvotního 

prokázání potenciálních potřeb) 



 
 

 

 

▪ viz souvislost s investicemi ve dvou lokalitách současně (rekonstrukce stávajících 

prostor a výstavba nových prostor) 

▪ není jasné využití kanceláří o celkové ploše 1 068 m2 (26 % pracovních ploch) původně 

určených pro SOBIC 

Výhrada č.2: Pochybnosti o kompetencích žadatele 

▪ MES (i na základě vyjádření JASPERS) se shodují na tom, že rozpočet a zkušenosti 

nositele neodpovídají rozsahu a rozpočtu předkládaného projektu 

▪ nositel projektu, společnost Materiálový a metalurgický výzkum s.r.o. je institucí, 

která byla dle hodnocení VaV výsledků zástupci Tripartity (MPO + RVVI + zástupci 

odborných panelů) v roce 2022 hodnocena v kategorii D, což znamená dle Úřadu 

Vlády ČR, odboru podpory Rady pro výzkum, vývoj a inovace, že: „Instituce je 

v převážné většině parametrů základního a/nebo aplikovaného výzkumu 

podprůměrná, s řadou slabých stránek a nedostatků a omezenou snahou je 

odstraňovat.“ 

▪ v roce 2021 u této společnosti Tripartita „s politováním konstatovala, že se její profil 

od loňského roku vůbec nezlepšil.“ Ukazuje se tak, že existují vážné pochybnosti 

z hlediska hodnocení VaV aktivit žadatele. 

Výhrada č. 3: Nebylo doloženo zapojení dostatečného počtu vědeckých kapacit z pohledu 

lokálních struktur 

▪ viz kompetence žadatele 

▪ vyjádření zapojení expertních kapacit má pouze obecný charakter bez konkrétních 

závazků a koncepce vědecko-výzkumné spolupráce 

▪ není jasný „závazek zasídlení“ vědecko-výzkumných lidských kapacit v regionu 

Výhrada č. 4: Riziko související s připraveností a dále finanční udržitelností projektu  

▪ nejasnosti na úrovni připravenosti projektu (viz pravomocné územní rozhodnutí vs. 

Doložené nedatované schválené změny územního plánu), není znám harmonogram 

přípravy projektu (realizována metoda Design and Build) 

▪ nejasná koncepce výzkumu i přes dostatečně doloženou analýzu poptávky (která 

navíc nezohledňuje plánované zaměření výzkumných kapacit) 

▪ riziko související s nedodržením limitní hranice komerčních aktivit organizace 

(včetně započítání ekonomických aktivit v rámci předimenzované infrastruktury) 

▪ dostupnost veřejných prostředků pro institucionální výzkum po roce 2028 je nejistá, 

obdobně jako vysoká závislost udržitelnosti na národní účelové podpoře a 

mezinárodních grantech 

Výhrada č. 5: Upozornění na problematiku veřejné podpory 



 
 

 

 

▪ poskytování služeb jako Cirkulární audit, Expertní konzultace, RIA nebo Doménová 

expertíza (které žadatel dostatečně doložil ve formě poptávkové analýzy) je nutno 

považovat za hospodářskou činnost, neboť se jedná o služby, které budou poskytovat 

i jiné subjekty na trhu a zjevně zde bude existovat tržní prostředí a nabídka služeb 

pro firmy 

▪ dle MES nebyly vyvráceny pochyby, aby nebyly naplněny podmínky bodu 21 Rámce 

VaVaI, tj. nebude splněna podmínka max. 20% podílu hospodářských činností,  

i vzhledem k rozsahu pronájmů CirkAreny vůči partnerům a dalším subjektům ve výši 

83 % ploch) 

▪ přetrvávají významné pochybnosti o tom, zda lze žadatele skutečně považovat za 

organizaci pro výzkum a šíření znalostí ve smyslu bodu 16 písm. f) Rámce VaVaI, a to 

s ohledem na skutečnost, že hlavním cílem musí být nezávisle provádět základní 

výzkum, průmyslový výzkum nebo experimentální vývoj nebo veřejně šířit výsledky 

těchto činností formou výuky, publikací nebo předávání znalostí 

▪ pochybnosti o hlavním cíli žadatele napovídá i popis aktivit uvedených v příloze č.6 

– Popis aktivit MMV/nositele projektu, která žadatele představuje spíše jako 

významného poskytovatele služeb v oblasti jaderné energetiky a výčtem zjevně 

firemních zákazníků. Nezávislý výzkum a vývoj se pak jeví jako pouhý doplněk jeho 

hlavních podnikatelských aktivit 

Předseda RSK MSK poděkoval za všechny příspěvky a otevřel diskuzi.  

Diskuze:  

Věra Palkovská, primátorka statutárního města Třince, vyjádřila obavy, že hodnotitelé 

dostatečně nereflektovali obdržené vypořádání připomínek ze strany nositele projektu. 

Projekt je významný nejen pro samotné město Třinec, ale také pro celou východní část 

Moravskoslezského kraje. Třinec je typicky průmyslové město (tzv. mono–company town), 

které se ovšem snaží dosáhnout průmyslové diverzifikace a připravit lidem pestřejší paletu 

pracovních příležitostí. Třinec nabízí poměrně vysokou kvalitu života, pěkné bydlení, blízkost 

přírody, ale aby lidé zůstávali, musí mít možnost atraktivních pracovních pozic.  Město Třinec 

projekt podporuje a bude spolupracovat v oblasti „zasídlování expertů“. Projekt má podporu 

také ze strany Regionální rady Třinecka, dopad bude mít až na 100 000 obyvatel v oblasti. 

CirkArena byla také prezentována na jednání s ministrem životního prostředí, který jej také 

považuje za přínosný. Na závěr požádala členy RSK MSK o podpůrné stanovisko s dovětkem, 

že samotný kraj se nebude rozvíjet, pokud se nebudou rozvíjet všechny jeho části.  

Jan Czudek, zástupce Třineckých železáren, konstatoval, že ekonomiku kraje ještě stále do 

značné míry táhne průmyslová výroba, je zde tedy přímá vazba mezi prosperitou regionu  

a prosperitou průmyslu. Deindustrializace není žádoucí, je však žádoucí postupná 

transformace průmyslové výroby, vyřešení zátěží průmyslového dědictví včetně odpadového 



 
 

 

 

hospodářství. Projekt CirkArena s těmito tématy pracuje nově a inovativně, naplňuje cíle 

regionální inovační strategie.  Na závěr svého vystoupení taktéž požádal o podporu projektu. 

Předseda RSK MSK dále vyzval nositele projektu, aby reagovali na připomínky MES: 

Jakub Švrček zdůraznil, že za projektem stojí celé konsorcium partnerů, včetně tří 

nejvýznamnějších technických univerzit a Akademie věd ČR. Lákání vědců se neobejde bez 

atraktivního výzkumného tématu, kterým cirkulární ekonomika bezesporu je, bez zajištění 

příjemného pracovního prostředí  

a bez zajištění excelentního vybavení a infrastruktury pro výzkum. Co se týká udržitelnosti 

projektu, nositelé jsou si vědomi, že hospodářská činnost může dosahovat maximálně 20 % 

využívaných kapacit, což je však pro fungování všech členů konsorcia standardní a toto bude 

dodrženo po celou délku fungování centra. Projektem se line cirkulární příběh,  

i samotná stavba bude realizována s cirkulárním příběhem a bude příkladem dobré praxe 

v této oblasti. Tým má zkušenosti s transformací komplexního brownfieldu (Dolní oblast 

Vítkovic). Transformace DOV byla na počátku nahlížena skepticky, dnes je příkladem dobré 

praxe na poli cestovního ruchu a vzdělávání, CirkArena se může stát tímtéž na poli 

aplikovaného výzkumu.  

Diskuze:  

Jiří Cienciala, předseda krajské RHSD, zdůraznil hospodářský i společenský přínos projektu  

a vyjádřil mu podporu.  

Jakub Unucka, náměstek hejtmana kraje, připomněl dobrou zkušenost s realizátorem 

projektu, který se významně podílí na pořádání prestižní konference CIRK EXPO pod záštitou 

Ministerstva průmyslu a obchodu ČR k tématu cirkulární ekonomiky. Konference se pořádá 

v Moravskoslezském kraji. Na závěr svého vystoupení taktéž požádal o podporu projektu. 

Adéla Hradilová, členka představenstva MSIC Ostrava a.s., uvedla, že v rámci rozvoje 

inovačního ekosystému MSK je vítáno, aby vznikla další excelentní vědecká infrastruktura, 

která tento ekosystém posílí. Dlouhodobě se ukazuje, že blízkost těchto různorodých 

výzkumných aktivit a koncentrace partnerů do jednoho místa (superpočítač, špičkové 

laboratoře na VŠB-TUO, FNO apod.) systém posiluje a dává mu konkurenční výhodu. 

Moravskoslezský kraj zatím stále zaostává za ostatními kraji v míře podnikavosti, a proto 

potřebuje rozvíjet technologické startupy a prostředí pro rozvoj podnikání v oblasti cirkulární 

ekonomiky. Tento projekt je v synergii s dalšími strategickými projekty jako např. LERCO, 

REFRESH, CEPIS. MSIC projekt podporuje a je jedním z partnerů v projektu. 

Ivo Marcin, SFŽP, znovu vyjádřil obavy o udržitelnost projektu a taktéž o jeho celkovou 

živostnost, která dalece překračuje tzv. dobu udržitelnosti. 



 
 

 

 

Po skončení diskuze byla vyhlášena krátká přestávka pro formulaci stanoviska k projektu 

CirkArena. 

Po přestávce došlo ke hlasování o následujícím stanovisku: 

Stanovisko č. 3/22/2024:  

Rozšířená Regionální stálá konference MSK:  

a. bere na vědomí Shrnutí a finální stanovisko Meziresortní expertní skupiny. 
b. považuje za prokázané a nezbytné realizovat projekt včetně jeho stavební části, má-

li být dosažen dlouhodobý dopad projektu v oblasti cirkulární ekonomiky a 
transformace kraje 

c. považuje za dostatečné vyhodnocení variant řešení B (bez koncentrace a ve 
stávajících objektech) a C (pronájem) v rámci přiložené analýzy 

d. považuje za dostatečné vysvětlení nositele k připomínce MES týkající se modelu 
financování 

e. považuje za dostatečné zpracování přehledu nákladů na rekonstrukci budov 
v Ostravě 

f. považuje za dostatečné zpracování analýzy potřeb regionu. Zároveň doporučuje do 
konce roku 2024 dopracovat strategii komercializace plánovaných výsledků projektu 
s ohledem na upřesňující se potřeby trhu i zvolenou cestu komercializace 

g. považuje za dostatečné zapojení zastřešujících strategických partnerů jako 
prostředníků mezi projektem a podnikatelským sektorem a popularizátorů inovací v 
oblasti cirkulární ekonomiky 

h. akceptuje vysvětlení nositele projektu k uvedeným výhradám, doporučuje doplnit 
toto vysvětlení formou samostatného dokumentu a s tímto doporučuje projekt 
CirkArena k realizaci 

PRO: 23 

PROTI: 0 

ZDRŽEL SE HLASOVÁNÍ: 0 

VZTAH K PROJEKTU: 4 

Stanovisko č. 3/22/2024 bylo přijato. 

V průběhu projednávání strategického projektu CirkArena se dostavila paní Marcela Bužgová, 

členka RSK MSK. Hlasovalo tedy celkem 23 zástupců s hlasovacím právem. 

Detailní reakce na výhrady budou součástí samostatného dokumentu, který nositelé dle 

stanoviska RSK MSK zpracují pro potřeby konání Výběrové komise MŽP.  

 



 
 

 

 

Bod programu: Představení aktualizace strategického rámce RESTART 

Předseda RSK MSK poděkoval členům za hlasování a předal slovo paní Denise Šimkové,  

MMR ČR. Denisa Šimková seznámila členy RSK MSK s aktuálním stavem programu RESTART  

a vyzvala členy RSK, aby neváhali konzultovat podněty pro případnou tvorbu nových opatření. 

Aktuálně je splněno 47 opatření. Dalších 55 opatření se sleduje. Na závěr upozornila na blížící 

se soutěž Vesnice roku, která bude od roku 2024 zahrnovat některé inovativní prvky. Posléze 

předala slovo panu Alanovi Faltýnkovi ze společnosti GAREP, který porovnal vybrané ukazatele 

v rámci uhelných regionů a nastínil změny strategického rámce RESTART. 

Předseda RSK MSK poděkoval oběma vystupujícím a zdůraznil že soutěž Vesnice roku je velmi 

potřebná. Je nutné oceňovat nelehkou práci starostů. Moravskoslezský kraj bude tuto aktivitu 

v budoucnosti více podporovat a propagovat. 

Došlo ke hlasování o následujícím stanovisku: 

 

Stanovisko č. 4/22/2024:  

Rozšířená Regionální stálá konference MSK: 

a. bere na vědomí Zprávu o realizaci opatření Souhrnných akčních plánů hospodářské 
restrukturalizace Ústeckého, Moravskoslezského a Karlovarského kraje 

b. schvaluje Aktualizaci Vstupní analýzy a Strategického rámce hospodářské 
restrukturalizace Ústeckého, Moravskoslezského a Karlovarského kraje 

PRO: 23 

PROTI: 0 

ZDRŽEL SE HLASOVÁNÍ: 0 

Stanovisko č. 4/22/2024 bylo přijato. 

 

Bod programu: Různé  

Předseda RSK MSK poděkoval přítomným členům za hlasování a předal slovo paní Denise 

Štvrtňové ze sekretariátu RSK MSK. Denisa Štvrtňová krátce představila, jak si stojí MSK 

v porovnání s jinými kraji ČR v aktivnosti a úspěšnosti čerpání ESI fondů. 

Předseda RSK MSK poděkoval za vystoupení a dal hlasovat o následujícím stanovisku: 

 



 
 

 

 

Stanovisko č. 5/22/2024:  

Rozšířená Regionální stálá konference MSK schvaluje: 

a. Zprávu o využití finančních prostředků z fondů EU v MSK za rok 2023 

b. Výroční zprávu Regionální stálé konference MSK za rok 2023 

PRO: 22 

PROTI: 0 

ZDRŽEL SE HLASOVÁNÍ: 0 

Stanovisko č. 5/22/2024 bylo přijato. 

V průběhu posledního vystoupení odešel člen RSK MSK, pan Marcel Pielesz. Hlasovalo tedy 

celkem 22 zástupců s hlasovacím právem. 

 

Předseda RSK MSK poděkoval za hlasování, za účast a zasedání ukončil. 

 

Přílohy zápisu: 

Příloha č. 1: Přijatá stanoviska 22. zasedání RSK MSK. 

Příloha č. 2: Prezenční listina 22. zasedání RSK MSK. 

Zápis vyhotovila: Jarmila Csanková 

V Ostravě dne: 5.3.2024 

 

 

 

 

Zápis schválen: 18.3.2024         

        ..………………………………………….. 

                  Jan Krkoška, MBA 

    předseda RSK MSK 



 
 

 

 

Příloha č. 1: Přijatá stanoviska 22. zasedání RSK MSK 

Stanovisko č. 1/22/2024:  

Rozšířená Regionální stálá konference MSK: 

bere na vědomí informace k aktuálnímu vývoji výzev v MSK v rámci OP Spravedlivá 
transformace 

 

Stanovisko č. 2/22/2024:  

Rozšířená Regionální stálá konference MSK: 

a. bere na vědomí Shrnutí a finální stanovisko Meziresortní expertní skupiny. 
b. souhlasí s navrženým postupem MES pro provedení evaluace projektu týkající se 

pokroku projektu v polovině řešení.   
c. doporučuje strategický projekt TRAUTOM k realizaci bez výhrad.  

 

Stanovisko č. 3/22/2024:  

Rozšířená Regionální stálá konference MSK:  

a. bere na vědomí Shrnutí a finální stanovisko Meziresortní expertní skupiny. 
b. považuje za prokázané a nezbytné realizovat projekt včetně jeho stavební části, má-

li být dosažen dlouhodobý dopad projektu v oblasti cirkulární ekonomiky a 
transformace kraje 

c. považuje za dostatečné vyhodnocení variant řešení B (bez koncentrace a ve 
stávajících objektech) a C (pronájem) v rámci přiložené analýzy 

d. považuje za dostatečné vysvětlení nositele k připomínce MES týkající se modelu 
financování 

e. považuje za dostatečné zpracování přehledu nákladů na rekonstrukci budov 
v Ostravě 

f. považuje za dostatečné zpracování analýzy potřeb regionu. Zároveň doporučuje do 
konce roku 2024 dopracovat strategii komercializace plánovaných výsledků projektu 
s ohledem na upřesňující se potřeby trhu i zvolenou cestu komercializace 

g. považuje za dostatečné zapojení zastřešujících strategických partnerů jako 
prostředníků mezi projektem a podnikatelským sektorem a popularizátorů inovací v 
oblasti cirkulární ekonomiky 

h. akceptuje vysvětlení nositele projektu k uvedeným výhradám, doporučuje doplnit 
toto vysvětlení formou samostatného dokumentu a s tímto doporučuje projekt 
CirkArena k realizaci 

 

 



 
 

 

 

 

Stanovisko č. 4/22/2024:  

Rozšířená Regionální stálá konference Moravskoslezského kraje: 

a. bere na vědomí Zprávu o realizaci opatření Souhrnných akčních plánů hospodářské 
restrukturalizace Ústeckého, Moravskoslezského a Karlovarského kraje 

b. schvaluje Aktualizaci Vstupní analýzy a Strategického rámce hospodářské 
restrukturalizace Ústeckého, Moravskoslezského a Karlovarského kraje 

 

Stanovisko č. 5/22/2024:  

Rozšířená Regionální stálá konference MSK schvaluje: 

a. Zprávu o využití finančních prostředků z fondů EU v MSK za rok 2023 

b. Výroční zprávu Regionální stálé konference MSK za rok 2023 

 

 

 

..…………………………………………….. 

       Jan Krkoška, MBA 

předseda RSK MSK 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

 

Příloha č. 2 Prezenční listina 22. zasedání RSK MSK 

Příloha není veřejná z důvodu ochrany osobních údajů. 

 

 


